
Zápisnica 

zo zasadnutia  Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 03. 05. 2022 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Dominik Gabriel, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport   

Mgr. Igor Schlesinger, odborník pre šport 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

 

Ospravedlnení: 

Marcel Meravý, člen,  

Ing. Ladislav Matejka, člen 

 

Hosť: 

Jakub Halgoš, referent ÚŠ pre šport 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 

2. Prerokovanie „Záverečného účtu za rok 2021“. 

3. Informácia o  rozdelení tréningov v „Športovej hale na Sihoti“. 

4. Rôzne  

5. Záver 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia. Zasadnutie komisie sa 

uskutočnilo aj s účasťou verejnosti: šachový klub, basketbalisti, volejbalisti, hádzaná. 

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2  

  

 Komisia mládeže a športu počtom hlasov 4 prerokovala návrh Záverečného účtu Mesta 

Trenčín za rok 2021 a jeho znenie berie na vedomie. 

 

Komisia berie na vedomie: 

 Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2021. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

 

 

 



K bodu č. 3 

 

• Zasadnutia komisie sa zúčastnila aj verejnosť, a to predstavitelia športových klubov: 

basketbal, volejbal, hádzaná a šach. Predseda komisie p. Smolka dal slovo p. Halgošovi,  

aby predniesol informácie ohľadom využívania športovej haly.  

  Pán Halgoš oznámil, že skontroloval reálny stav športovej haly podľa rozdelenia, 

ktoré bolo schválené. Ako tam prebiehajú tréningy, koľko členov tam reálne chodí. 

Tréningy ktoré navštívil boli zápasového charakteru. FBC Trenčín bolo vždy minimálne 

20 detí, basketbal minimálne 15-20 detí, rovnako aj hádzaná. Tréningy, ktoré sú tam 

napísané sú využívané. Mesto Trenčín a polícia boli termíny nevyužité, chodia 

nepravidelne, keď je teplo tak hrajú vonku. Je otázka, že či by mesto Trenčín nemohlo 

využívať radšej telocvične ZŠ mesta Trenčín. Súkromné firmy si dohadzuje p. Sága sám. 

Je s ním veľmi ťažká komunikácia, nie je ochotný v ničom ustúpiť, nič zmeniť.   

  Vzhľadom  k tomu, že  záujem o tréningy v športovej hale je oveľa väčší než 

v minulosti, mesto Trenčín musí vstúpiť do tohto rozdelenia a dať to do takého stavu a boli 

uspokojení viacerí žiadatelia o tréningové jednotky. Je potrebné nastaviť kritériá ako túto 

halu využívať. 

Prítomní z radov verejnosti predniesli svoje návrhy, ako rozdeliť jednotlivé tréningové 

jednotky.  

  Na záver sa členovia jednotlivých športových klubov s pánom Halgošom 

dohodli, že spoločne vytvoria nejaký protinávrh rozdelenia tréningových hodín a potom sa 

stretnú s pánom Ságom a dohodnú sa na nejakom kompromise. Pán Halgoš si ešte spíše 

otázky v rámci zmluvy o prenájme športovej haly, ktoré musí prekonzultovať s právnym 

útvarom, aby zistil, akým spôsobom môže mesto Trenčín zasahovať do rozhodnutí 

prevádzkovania športovej haly.  

 

K bodu č. 4 

 

• Predseda komisie dal slovo p. Miroslavovi Kijacovi, ktorý požiadal o možnosť umiestniť 

dva šachové stolíky na Mierovom námestí v Trenčíne. Momentálne sú umiestnené dva 

stolíky v parku za ZUŠ K. Pádivého, čo podľa p. Kijaca nie je veľmi vhodné miesto, 

pretože je to mimo centra a nemajú také využitie, ako si šachový klub predstavuje. Nevie 

sa ani prestaviť, že by tam boli dané aj nejaké šachové súpravy, pretože by do dvoch dní 

odtiaľ určite zmizli. Už teraz sú tam tie stolíky poprepaľované a rýchlo sa znehodnocujú. 

Umiestnenie na Mierovom námestí by bolo lepšie, mohli by sa dohodnúť aj s nejakým 

majiteľom kaviarne, aby prenajímal aj šachové súpravy za nejaký zálohový poplatok, ktorý 

by sa po vrátení súpravy zákazníkovi vrátil. Umiestnenie stolíkov na Mierovom námestí 

by prispelo s spríjemneniu voľných chvíľ občanom mesta a tiež  k rozvoju šachu aj 

u mladej generácie. 

  P. Kijac prišiel aj s pánom Bednářom, ktorý navrhol, že by chcel šach dostať do 

škôl. Že by v spolupráci s mestom Trenčín základné školy zaviedli šachové krúžky, ktoré 

by napomohli deťom k využitiu voľného času. Od septembra by založili mestskú ligu, ktorá 

by bola na konci šk. roka vyhodnotená. 

  P. Smolka – p. Halgoš ho navedie na komisiu školstva, ktorá vie pomôcť 

kontaktovať základné školy a ponúknuť im možnosť zaviesť šachové krúžky. 



 

• Ďalšia otázka bola: akým spôsobom je riešený prenájom reklamných plôch umiestnených 

v športovej hale, resp. kto určuje podmienky na umiestnenie týchto plôch a kto je 

prijímateľom fin. prostriedkov za tieto plochy.  

          P. Halgoš informoval: mesto Trenčín ako vlastník stavby – budova športovej 

haly na Sihoti súp. č. 1632, na ul. Mládežnícka č. 1 v Trenčíne na pozemku parc. č. C-KN 

1632/6, k. ú. Trenčín (ďalej ako „športová hala“) na základe Zmluvy o nájme 

a prevádzkovaní športovej haly uzatvorenej medzi Mestom Trenčín ako prenajímateľom 

a Športovým klubom 1. FBC Trenčín, o.z. ako nájomcom (ďalej ako „nájomca“) zo dňa 

23. 12. 2014 v znení jej neskorších dodatkov (ďalej ako „Zmluva“) prenajalo budovu 

športovej haly nájomcovi na dobu určitú 15 rokov odo dňa nadobudnutia účinnosti Zmluvy. 

Zmluva nadobudla účinnosť 01. 01. 2015. T. j. celá budova športovej haly je k dnešnému 

dňu v užívaní nájomcu, ktorý je v súlade s ustanoveniami Zmluvy oprávnený športovú halu 

užívať či dať do užívania tretím osobám.  

          V zmysle článku I. ods. 7 Zmluvy „Po dohodnutú dobu nájmu je nájomca 

oprávnený prenechať nebytové priestory, ktoré sú súčasťou predmetu nájmu, do 

podnájmu/výpožičky tretím osobám.“ 

          Podľa uvedeného je nájomca oprávnený prenechať nebytové priestory 

v športovej hale do užívania tretím osobám a to aj bez predchádzajúceho súhlasu 

prenajímateľa. Mesto Trenčín nemá vedomosť o tom, či a akým spôsobom nájomca 

využíva priestory v športovej hale na reklamné účely. 

 

K bodu č. 5 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 07. 06. 2022 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 05. 06. 2022                                                                                                               

 



Uznesenie č. 4/2022 

zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

konaného  dňa 03. mája 2022 

 

 

Komisia berie na vedomie: 

 Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2021. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

          

                   JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


